
PROTOKÓŁ Nr 1
z I sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 24 listopada 2006 roku

O godzinie 1300 I sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta 
Marki poprzedniej kadencji (2002 – 2006) Maria Przybysz – Piwko. 
Wszyscy obecni uczcili minutą ciszy pamięć 23. górników, którzy zginęli wskutek wybuchu 
metanu w kopalni „Halemba” w Rudzie Śląskiej w dniu  21 listopada 2006 roku.
Po stwierdzeniu quorum (lista obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowi załącznik 
nr  1  do  protokołu)  Maria  Przybysz  –  Piwko  przywitała  przybyłych  radnych  oraz 
zaproszonych gości w osobach:

1. Pana Marka Rowickiego – Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej,
2. Panią Danutę Woźniak – Zastępcę Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej,
3. Pana Janusz Werczyńskiego – Burmistrza,
4. Pana Sławomira Koca – Skarbnika,
5. Panią Marię Kwiatkowską – Sekretarza,
6. Proboszcza Parafii p.w. Św. Izydora w Markach ks. Zygmunta Wirkowskiego,
7. Proboszcza Parafii p.w. NMP Matki Kościoła ks. Dariusza Gugałę.

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Złożenie ślubowania przez Radnych.
3. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Janusza Werczyńskiego.
4. Wydanie Radnym zaświadczeń o wyborze przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej.
5. Wybór komisji skrutacyjnej.
6. Wybór  Przewodniczącego Rady.
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady.
8. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie sesji.

Zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym radna 
Maria Przybysz – Piwko przekazała prowadzenie obrad, jako najstarszemu wiekiem radnemu 
obecnemu  na  sesji  Tadeuszowi  Pasternakowi,  który  po  złożeniu  ślubowania  przejął 
prowadzenie obrad. 

Radny  Tadeusz  Pasternak  podziękował  radnej  Marii  Przybysz  –  Piwko  za  czteroletnie 
przewodniczenie Radzie Miasta Marki IV kadencji.

Pkt 2. Złożenie ślubowania przez Radnych.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak odczytał rotę ślubowania („Wierny Konstytucji  
i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie,  
rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej  mieszkańców.”  Można  
dodać:  „Tak  mi  dopomóż  Bóg.”),  a  wywołani  w  kolejności  alfabetycznej  radni, 
wypowiedzieli słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.

1. Paweł Adamczyk
2. Izabela Brzezińska
3. Elżbieta Brzozowska
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4. Paweł Chojnowski
5. Maciej Grabowski
6. Marek Kalisiak
7. Kazimierz Kędzierski
8. Ryszard Korotko
9. Marek Kroczek
10. Grzegorz Młodzianowski
11. Jan Orłowski
12. Jacek Orych
13. Urszula Paszkiewicz
14. Maria Przybysz – Piwko
15. Filip Rżewski
16. Tadeusz Skłodowski
17. Jolanta Sowińska
18. Marek Szczepanowski
19. Tadeusz Wolski

Pkt  3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Janusza 
Werczyńskiego.

Projekt  uchwały  zaopiniowany  przez  Radcę  Prawnego  Urzędu  Miasta  Marki  stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak odczytał, że Pan Janusz Werczyński nie składał 
ślubowania, ponieważ zgodnie z Ustawą z dnia 16 lipca 1998 roku Ordynacja  wyborcza do 
rad gmin, rad powiatów i sejmików województw:

- art.  190  ust.  1  pkt  2b  „wygaśnięcie  mandatu  radnego  następuje  na  skutek 
wyboru na burmistrza”,

- art. 190 ust. 2 „wygaśnięcie mandatu radnego w przypadkach określonych w 
ustępie 1. stwierdza rada w drodze uchwały ...”

W  związku  z  powyższym  prowadzący  obrady  radny  Tadeusz  Pasternak  odczytał  treść 
uchwały  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Janusza  Werczyńskiego  i  zarządził 
głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Uchwała została  podjęta  jednogłośnie,  otrzymała nr  I/1/2006 i  stanowi  załącznik nr  3  do 
protokołu.

Prowadzący  obrady  radny  Tadeusz  Pasternak  odczytał,  że  zgodnie  z  art.  29a  ustawy  o 
samorządzie gminnym, objęcie obowiązków burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec 
rady miasta ślubowania. Ślubowanie składa się w ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 
Ustaw  Rzeczypospolitej  Polskiej  obwieszczenia  Państwowej  Komisji  Wyborczej  o 
zbiorczych wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na terenie całego 
kraju. A zatem bieg 7 – dniowego terminu rozpocznie się od dnia ogłoszenia wyników II tury 
wyborów, która odbędzie się w dniu 26 listopada 2006 r.
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Pkt  4.  Wydanie  Radnym  zaświadczeń  o  wyborze  przez  Przewodniczącego  Miejskiej 
Komisji Wyborczej.

Przewodniczący  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  Pan  Marek  Rowicki  wręczył  radnym 
zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miasta Marki.

Pkt 5. Wybór komisji skrutacyjnej.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak odczytał, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 10 ust. 1 Statutu Miasta Marki 
wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady dokonuje się w głosowaniu tajnym 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady.

Jako kandydatów na członków komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych:
1. Grzegorza Młodzianowskiego, który wyraził zgodę. 
2. Jana Orłowskiego, który wyraził zgodę.
3. Marka Szczepanowskiego, który wyraził zgodę.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak zarządził głosowanie w sprawie wyboru komisji 
skrutacyjnej w zgłoszonym składzie.

Skład Komisji skrutacyjnej został przyjęty przy 3 głosach wstrzymujących się.

Pkt 6. Wybór  Przewodniczącego Rady.

Prowadzący  obrady  radny  Tadeusz  Pasternak  odczytał  zasady  wyboru  Przewodniczącego 
Rady Miasta.
Zasady wyboru:

1. Wybór  przewodniczącego  Rady  następuje  bezwzględną  większością  głosów,  w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.

2. Głosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna.
3. Prawo zgłaszania kandydatów na przewodniczącego rady przysługuje radnym, grupie 

radnych oraz klubom radnych (zgłoszony kandydat wyraża zgodę lub odmawia).
4. Głosuje  się  przy  użyciu  kart  do  głosowania,  na  których  nazwiska  kandydatów 

umieszczone są w kolejności alfabetycznej.
5. Karty do głosowania opatrzone są pieczęcią.
6. Głosuje  się  przez  postawienie  znaku  „X”  przy  nazwisku  jednego  kandydata. 

Postawienie znaku „X” obok kilku nazwisk lub niepostawienie żadnego znaku „X” 
powoduje nieważność głosu. 

7. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka komisji  skrutacyjnej wg 
listy obecności nazwiska radnego, który podchodzi do urny i  w obecności komisji 
skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania. 

8. Jeżeli  w pierwszej  turze żaden z  kandydatów nie  uzyska bezwzględnej większości 
głosów, wówczas zarządza się drugą turę głosowania.  W drugiej  turze uczestniczy 
dwóch kandydatów, którzy uzyskali największą liczbę głosów.

Następnie prowadzący obrady zarządził zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miasta Marki.

Radny Filip Rżewski zgłosił radną Marię Przybysz – Piwko. 
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Radna Maria Przybysz – Piwko wyraziła zgodę.

Radny Paweł Chojnowski zgłosił radnego Tadeusza Skłodowskiego. 

Radny Tadeusz Skłodowski wyraził zgodę.

Radny Tadeusz Skłodowski zgłosił radnego Kazimierza Kędzierskiego. 

Radny Kazimierz Kędzierski nie wyraził zgody.

Więcej  kandydatów nie  zgłoszono.  Lista  kandydatów na  Przewodniczącego  Rady  Miasta 
Marki została zamknięta.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak poprosił kandydatów o krótkie wystąpienia.

Radna Maria Przybysz – Piwko na wstępie stwierdziła, że pełniąc funkcję Przewodniczącej 
Rady,  wywiązywała  się  ze  wszystkich  obowiązków,  które  określa  Ustawa  o  samorządzie 
gminnym  oraz  Statut  Miasta  Marki.  Przywołała  szereg  przepisów  zawartych  w  tych 
dokumentach.  Powiedziała,  że  jej  8  –  letnie  doświadczenia  związane  z  wykonywaniem 
funkcji przewodniczącej utwierdziły ją w przekonaniu, że Przewodniczący powinien umieć 
stwarzać dobrą atmosferę do prowadzenia merytorycznej, rzeczowej dyskusji, której celem 
jest  wypracowywanie  kompromisów (w  dobrym znaczeniu  tego  słowa)  w  podejmowaniu 
decyzji  najkorzystniejszych  dla  mieszkańców  miasta.  Wskazała  na  konieczność 
harmonizowania  działań  o  charakterze  doraźnym  z  działaniami  o  charakterze 
perspektywicznym.  Priorytetem  w  tej  kadencji  będzie  kanalizacja,  ale  nie  mogą  być 
zaniedbywane i inne dziedziny (m.in. budowa dróg oraz miejsc, w których mieszkańcy Marek 
mogliby  dobrze  spędzać  czas).  Podkreśliła  potrzebę  współpracy  z  instytucjami 
pozarządowymi. Celem zasadniczym Rady jest tworzenie wspólnoty ludzi, którzy mogą sobie 
zaufać w realizacji zadań, jakie przed nimi stoją. Zwróciła uwagę, że 21. osobowa Rada to 
przedstawiciele ugrupowań nie różniących się zasadniczo programami lecz rozłożeniem w 
nich akcentów.

Radny  Tadeusz  Skłodowski  zapytał,  jak  radna  wyobraża  sobie  współpracę  z 
Wiceprzewodniczącym Rady, ponieważ jego zdaniem w poprzedniej kadencji ta współpraca 
nie układała się. 

Radna Maria Przybysz – Piwko odpowiedziała, że nie było żadnych nieporozumień między 
nią, a  Wiceprzewodniczącą Rady Agatą Świstowską. Natomiast Wiceprzewodniczący Rady 
Paweł Chojnowski, pomimo zachęty z jej strony nie włączył się do współpracy, co uzasadniał 
brakiem czasu.

Radny Jan Orłowski zapytał, czy kolejne 4. lata nie będą „rutyną”? 

Radna  Maria  Przybysz-  Piwko  odpowiedziała,  że  każda  kadencja  Rady  to  współpraca  z 
nowymi  radnymi,  w  nowych  realiach  i  ten  fakt  nie  pozwala  na  działania  rutynowe. 
Wieloletnie doświadczenie może jedynie być korzystne w usprawnianiu prowadzenia obrad.

Więcej pytań nie zgłoszono.
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Radny Tadeusz Skłodowski powiedział m.in., że Przewodniczący Rady ma ogromną rolę do 
spełnienia i powinien mieć podstawowy wpływ „na to co się w mieście dzieje”; ważna jest 
dobra współpraca Rady z burmistrzem - jeśli współpraca nie układałaby się to Rada powinna 
zmienić  Przewodniczącego;  Przewodniczący  Rady  koordynuje  prace  Rady  i  komisji; 
stwierdził,  że  Przewodniczący  Rady nie  jest  do  rządzenia  –  do  rządzenia  w mieście  jest 
burmistrz;   jego zdaniem najważniejszą sprawą jest  kanalizacja,  oświata,  drogi,  chodniki, 
sprawy związane z finansami; powołanie rady gospodarczej przy Radzie Miasta; wspieranie 
inicjatyw mieszkańców - także środkami finansowymi; poprosił, żeby radni dali mu szansę 
pokierowania pracą Rady i zadeklarował dobrą współpracę z burmistrzem i dobrą organizację 
pracę Rady. 

Nie zgłoszono żadnych pytań do radnego Tadeusza Skłodowskiego.

Prowadzący obrady radny Tadeusz Pasternak zarządził  przerwę na przygotowanie kart  do 
głosowania.

Po  przerwie  przewodniczący  komisji  skrutacyjnej  Marek  Szczepanowski  jeszcze  raz 
przypomniał zasady głosowania na Przewodniczącego Rady.

Po rozdaniu kart do głosowania komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.

Po  przerwie  zarządzonej  na  obliczanie  oddanych  głosów  Protokół  komisji  skrutacyjnej 
odczytał przewodniczący Marek Szczepanowski. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Komisja skrutacyjna stwierdziła, że radna Maria 
Przybysz – Piwko otrzymała 11 głosów, co stanowi bezwzględną większość głosów oddanych 
w czasie tajnego głosowania.

Prowadzący  obrady  Tadeusz  Pasternak  odczytał  treść  uchwały  stwierdzającej,  że 
Przewodniczącą  Rady  Miasta  Marki  została  wybrana  radna  Maria  Przybysz  –  Piwko  i 
zarządził  głosowanie  nad  podjęciem uchwały (projekt  uchwały  z  opinia  Radcy Prawnego 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu) .

Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr I/2/2006 i  stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu (karty do głosowania dołączono do uchwały). 

Prowadzący  obrady  radny  Tadeusz  Pasternak  złożył  gratulacje  Przewodniczącej  Rady  i 
przekazał prowadzenie obrad.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  podziękowała  za  powierzenie  jej  funkcji 
Przewodniczącej Rady.

Pkt 7.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała,  że zgodnie z art.  19 ust.  1 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz art. 10 ust. 1 Statutu Miasta 
Marki  wyboru  dokonuje  się  w  głosowaniu  tajnym  bezwzględną  większością  głosów  w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady.
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała zasady wyboru:
1. Głosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna.
2. Prawo zgłaszania  kandydatów na wiceprzewodniczącego rady przysługuje radnym, 

grupie  radnych  oraz  klubom  radnych  (zgłoszony  kandydat  wyraża  zgodę  lub 
odmawia).

3. Głosuje  się  przy  użyciu  kart  do  głosowania,  na  których  nazwiska  kandydatów 
umieszczone są w kolejności alfabetycznej.

4. Karty do głosowania opatrzone są pieczęcią.
5. Głosuje  się  przez  postawienie  znaku  „X”  przy  nazwisku  jednego  kandydata. 

Postawienie znaku „X” obok kilku nazwisk lub niepostawienie żadnego znaku „X” 
powoduje nieważność głosu. 

6. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka komisji  skrutacyjnej wg 
listy obecności nazwiska radnego, który podchodzi do urny i  w obecności komisji 
skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania. 

7. Jeżeli  w pierwszej  turze żaden z  kandydatów nie  uzyska bezwzględnej większości 
głosów, wówczas zarządza się drugą turę głosowania.  W drugiej  turze uczestniczy 
dwóch kandydatów, którzy uzyskali największą liczbę głosów.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  zarządziła  zgłaszanie  kandydatów  na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Marki.

Radny Paweł Chojnowski zgłosił radnego Tadeusza Skłodowskiego.

Radny Tadeusz Skłodowski wyraził zgodę.

Radny Filip Rżewski złożył wniosek o zarządzenie krótkiej przerwy.

Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko zarządziła kilkuminutową przerwę. 

Po  przerwie  radny  Filip  Rżewski  zgłosił  radnego  Jacka  Orycha  jako  kandydata  na 
wiceprzewodniczącego rady.

Radny Jacek Orych  nie wyraził zgody.

Radny Filip Rżewski zgłosił radnego Pawła Adamczyka.

Radny Paweł Adamczyk nie wyraził zgody.

Radny Filip Rżewski zgłosił radnego Tadeusza Pasternaka.

Radny Tadeusz Pasternak nie wyraził zgody.

Więcej kandydatów nie zgłoszono. Lista kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Marki została zamknięta.

Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko poprosiła kandydata o krótkie wystąpienie.

Radny  Tadeusz  Skłodowski  powiedział,  że  liczy  na  dobrą  współpracę  zarówno  z 
Przewodniczącą Rady, jak i Radą Miasta.
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Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  zarządziła  przerwę  na  przygotowanie  kart  do 
głosowania.

Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej Marek Szczepanowski przedstawił nowe 
zasady  głosowania  na  Wiceprzewodniczącego  Rady.  Zasady  głosowania  uległy  zmianie, 
ponieważ w wyborach na tę funkcję uczestniczył tylko jeden kandydat (§ 49 ust. 3 Statutu 
Miasta Marki:„Rada ustala każdorazowo sposób tajnego głosowania”).

Głosować można tylko stawiając znak „x” w kratce poniżej słowa TAK lub NIE. Postawienie 
znaku  „x”  w dwóch  kratkach,  albo  niepostawienie  znaku  „x”  w żadnej  kratce  powoduje 
nieważność głosu.

Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia przez 
Radę przedstawionego przez komisję skrutacyjną sposobu głosowania.

Rada Miasta  Marki  jednogłośnie  zaakceptowała  przedstawiony  przez  komisję  skrutacyjną 
sposób głosowania.

Po rozdaniu kart do głosowania komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.

Po  przerwie  zarządzonej  na  obliczanie  oddanych  głosów  Protokół  komisji  skrutacyjnej 
odczytał przewodniczący Marek Szczepanowski. 
W głosowaniu udział wzięło 20.  radnych. W czasie głosowania: oddano 11. głosów ważnych 
„TAK” ; 3. głosy ważne „NIE”; 6. głosów nieważnych. Komisja skrutacyjna stwierdziła, że 
radny Tadeusz Skłodowski otrzymał 11. głosów „TAK”, co stanowi bezwzględną większość 
głosów oddanych w czasie tajnego głosowania.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  treść  uchwały  stwierdzającej,  że 
Wiceprzewodniczącym  Rady  Miasta  Marki  został  wybrany  radny  Tadeusz  Skłodowski  i 
zarządziła  głosowanie  w  sprawie  podjęcia  uchwały  (projekt  uchwały  z  opinia  Radcy 
Prawnego stanowi załącznik nr 6 do protokołu) .

Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr I/3/2006 i  stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu (karty do głosowania dołączono do uchwały). 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko złożyła gratulacje Wiceprzewodniczącemu 
Rady.

Pkt 8. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  poinformowała,  że  zgodnie  z  §  9  ust.  2 
Statutu Miasta Marki na pierwszej sesji rada wybiera przewodniczącego komisji rewizyjnej w 
głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów; § 9 ust. 3 Statutu Miasta Marki „Rada może 
postanowić, iż wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej dokona na najbliższej sesji”.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  zarządziła  zgłaszanie  kandydatów  na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki.
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Radny Filip Rżewski zgłosił radną Izabelę Brzezińską.
 
Radna Izabela Brzezińska wyraziła zgodę. 

Więcej  kandydatów  nie  zgłoszono.  Lista  kandydatów  na  Przewodniczącego  Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Marki została zamknięta.

Przewodnicząca Maria Przybysz – Piwko poprosiła kandydatkę o krótkie wystąpienie.

Radna Izabela  Brzezińska  podziękowała  za  okazane  zaufanie  i  zapewniła,  że  powierzone 
obowiązku będzie wykonywała jak najlepiej.

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  zarządziła  głosowanie  w  sprawie  wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Głosowanie
za wyborem radnej Izabeli Brzezińskiej na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej – 19
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1

Przewodnicząca  Maria  Przybysz  –  Piwko  odczytała  treść  uchwały  stwierdzającej,  że 
Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Marki  została  wybrana  radna  Izabela 
Brzezińska i zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr I/4/2006 i  stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko złożyła gratulacje Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej.

Pkt 9. Sprawy różne.

1.Radny Marek Kroczek zaproponował, aby działania nowej Rady zawierzyć Bogu podczas 
Mszy Św. sprawowanej  w tej  intencji,  w kościele  parafii  św.  Izydora.  Termin uzgodni  z 
proboszczem Przewodnicząca Rady.

2. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że na następnej sesji  radni 
dokonają  wyboru  wiceprzewodniczącego  komisji  rewizyjnej  oraz  trzech  członków  tej 
komisji, a także powołane zostaną trzy komisje rady: Komisja Budżetowo – Gospodarcza, 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska. 
Przewodnicząca  Rady  zasugerowała,  aby  Rada  określiła  maksymalną  liczbę  członków 
komisji. Zaproponowała, aby skład każdej Komisji nie przekraczał 12 osób.

3.Radna  Urszula  Paszkiewicz,  w  imieniu  Pana  Jarosława  Sucheckiego  Wiceprezesa 
Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  „Struga”,  zaprosiła  radnych  na  Mistrzostwa  Polski  w 
warcabach, które odbędą się w Zespole Szkół nr 2 w Markach w dniu 25 listopada 2006 roku 
od godz. 1100 do godz. 1700.
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Pkt 10. Zamknięcie sesji.

O godzinie 1530 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła I sesję Rady Miasta 
Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg

Przewodnicząca Rady Miasta 
/-/ Maria Przybysz-Piwko
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